

Date: 19 March 2020

After compliments,

Suspension of Annual General Meeting

Based on Supreme Committee dealing with Corona Virus (COVID-19) epidemic decision of suspending all gathering, events and conference in Sultanate of Oman; Capital Market Authority (CMA) sent a notification to all Public Joint Stock Companies to suspend Annual General Meetings until further notice. Therefore, Sembcorp Salalah Power & Water Company SAOG ("the Company") will not convene its Annual General Meeting originally planned on 25 March 2020. The Company will closely track CMA announcements and will announce revised schedule and venue of the Annual General Meeting once the situation becomes normal.

May God Almighty protect the Country, His Majesty, its people and residents from any harm during this unsettling time."

Regards,


Disclosure Officer



التاريخ: 19 مارس 2020م

تحية طيبة وبعد،،،

وقف إنعقاد إجتماع الجمعية العامة السنوي

بناءً على قرارات اللجنة العليا التي تتولى بحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن إنتشار فيروس كورونا (COVID-19) بتعليق جميع التجمعات والفعاليات والمؤتمرات في السلطنة. أرسلت الهيئة العامة لسوق المال إخطاراً إلى جميع الشركات المساهمة العامة بتعليق إجتماع الجمعية العامة السنوي حتى إشعار آخر. وإستناداً على ذلك فإن شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه ش.م.ع.ع ("الشركة") لن تعقد إجتماع الجمعية العامة السنوي كما هو مقرر في 25 مارس 2020م. وستتابع الشركة عن كثب إعلانات الهيئة العامة لسوق المال، وستقوم الشركة بالإعلان عن الجدول الزمني لإجتماع الجمعية العامة السنوي ومكان الاجتماع بمجرد أن يعود الوضع طبيعياً.

ساتلين الله عزوجل أن يحفظ البلاد وسلطانها المفدى وشعبها والمقيمين عليها من كل مكروه خلال هذه الفترة المقلقة.

وتقبلو فائق الأحرار والتقدير

مسؤول الإفصاح